

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 11-09-2025 09:09:02 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 11-09-2025 09:09:02 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE ARAB POTASH announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة البوتاس العربية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 09-09-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 09-09-2025
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, please be informed that a renewal of the partnership agreement has been signed between the Arab Potash Company and Sinochem Macao, China. Pursuant to this agreement, Jordanian potash will be marketed in the Chinese market through Sinochem Macao for the period extending from 2026 until the end of 2028.	إشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، نرجو إعلامكم أنه تم توقيع عقد تجديد اتفاقية الشراكة بين شركة البوتاس العربية وشركة ساينوكيم ماكاو الصينية (Sinochem Macao). وبموجب هذه الاتفاقية، سيتم تسويق البوتاس الأردني في السوق الصيني من خلال شركة ساينوكيم ماكاو للفترة الممتدة من العام 2026 وحتى نهاية العام 2028.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel